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Kära	  Alphasystrar

Som	  Past	  President	  för	  Alpha	  och	  utan	  en	  nyvald	  ordförande	  är	  
det	  min	  uppgift	  att	  skriva	  höstens	  ordförandebrev.	  Trots	  en	  
ihållande	  kall	  regnperiod	  i	  Skåne	  så	  har	  Brittsommaren	  kommit	  
med	  sol	  och	  milt	  väder.	  Mina	  rosor	  blommar	  fortfarande	  och	  
skänker	  glädje.	  

Just	  så	  ser	  vi	  i	  nya	  AU	  utvecklingen	  för	  Alphakretsen.	  I	  våras	  hade	  
vi	  planerat	  att	  få	  nya	  intressanta	  medlemmar	  kretsen	  med	  hjälp	  
av	  språksvårighetseminariet	  men	  corona-‐epidemin	  kom	  i	  vägen	  
och	  sedan	  dess	  har	  vi	  varit	  tvungna	  att	  isolera	  oss,	  hålla	  avstånd	  
mm	  som	  gjorde	  det	  nästan	  omöjligt	  att	  träffas.	  Nu	  ser	  vi	  ljus	  i	  
tunneln	  eftersom	  vi	  har	  blivit	  så	  mycket	  bättre	  att	  utnyttja	  
virtuella	  verktyg	  och	  sociala	  medier.	  Nya	  AU	  tänker	  erbjuda	  er	  ett	  
antal	  zoomföreläsningar	  och	  jag	  återkommer	  med	  info	  om	  vad	  
som	  Linns	  på	  listan.	  Vi	  vill	  också	  utveckla	  ett	  närmare	  virtuellt	  
samarbete	  med	  riksföreningen	  och	  med	  de	  andra	  svenska	  
kretsarna	  samt	  med	  Åbokretsen	  i	  Finland.	  Vi	  hoppas	  kunna	  ha	  ett	  
webinar	  tillsammans	  med	  dem	  om	  ett	  aktuellt	  ämne	  längre	  fram.	  
Vi	  hoppas	  också	  på	  ett	  webinar	  i	  höst	  tillsammans	  med	  Uppsala-‐kretsen	  samt	  att	  erbjuda	  ett	  
webinar	  från	  Alpha	  till	  de	  svenska	  kretsarna

Den	  virtuella	  världen	  gör	  det	  möjligt	  att	  erbjuda	  ett	  brett	  utbud	  av	  information	  och	  
diskussioner.	  Därför	  är	  det	  viktigt	  att	  du	  hjälper	  oss	  att	  nå	  ljuset	  genom	  att	  betala	  in	  din	  
medlemsavgift	  och	  vara	  aktiv	  trots	  att	  vi	  inte	  kan	  träffas	  fysiskt	  i	  höst	  och	  kanske	  inte	  heller	  i	  
början	  av	  nästa	  år.

På	  vårt	  första	  AU	  möte	  bestämde	  vi	  att	  de	  beslut	  som	  vi	  brukar	  ta	  på	  höstårsmötet	  skall	  ske	  
genom	  att	  kallelse,	  revisionsberättelse	  och	  beslut	  om	  ansvarsfrihet	  för	  styrelsen	  skickas	  ut	  till	  
medlemmarna.	  Beslut	  om	  godkännande	  och	  ansvarsfrihet	  tas	  per	  capsulam,	  vilket	  betyder	  att	  
besluten	  fattas	  utan	  att	  medlemmarna	  träffas	  fysiskt.	  Jag	  kommer	  att	  skicka	  ut	  handlingarna	  
och	  instruktioner	  snarast.

Jag	  hoppas	  att	  ni	  under	  våren	  och	  sommaren	  Llitigt	  utnyttjat	  DKG.org:s	  hemsida.	  Det	  Linns	  ett	  
fantastiskt	  utbud	  av	  information	  och	  kunskap.	  Där	  märks	  det	  tydligt	  vilken	  stor,	  stimulerande	  
och	  divers	  förening	  vi	  tillhör.	  Detta	  biennium	  ingår	  jag	  i	  Membershipkommittén	  och	  genom	  
bloggar	  och	  annan	  information	  kommer	  vi	  bl.a	  att	  arbeta	  med	  revitaliseringsprogrammet	  som	  
vår	  nya	  internationella	  president,	  Becky	  Sadowski,	  startat.

För	  AU	  Alpha	  2020-‐2022
Ingrid	  Stjernquist,
Past	  President	  	  	  	  	  


